
Rijksmedewerkers hebben meer loon nodig om de gestegen kosten van het 
levensonderhoud te kunnen betalen. De loonstijging in de huidige cao loopt namelijk erg 
achter bij die van andere (overheids)werkgevers.

De minister van Justitie en Veiligheid en de politiebonden hebben al loonafspraken weten 
te maken ruim vóórdat hun cao afliep (juli 2024, dezelfde datum als de CAO Rijk). Dat moet 
bij het Rijk dus ook kunnen.

Daarom hebben de AC Rijksvakbonden, FNV Overheid, CNV Overheid en CMHF Overheid 
staatssecretaris Alexandra van Huffelen verzocht om samen met ons voor elkaar te krijgen 
dat rijksmedewerkers zo snel mogelijk gecompenseerd worden voor de inflatie en een 
stevige loonsverhoging krijgen in een nieuwe cao.

In een persoonlijk gesprek met de onderhandelaars van de vakbonden zei Van Huffelen ook 
snel tot een cao te willen komen, maar dat zij over meer dan alleen loon wil onderhandelen. 
De vakbonden zijn bang dat dit tot onnodige vertraging leidt. Zij willen een korte looptijd 
zodat er daarna over andere onderwerpen afspraken kunnen worden gemaakt.

De komende weken gaan de gezamenlijke bonden met de werkgever Rijk kijken of er nog in 
de maand februari een nieuwe cao kan worden afgesproken. Aan de onderhandelaars van 
de AC Rijksvakbonden, FNV Overheid, CNV Overheid en CMHF Overheid zal het niet liggen: 
zij zijn er klaar voor om snel afspraken te maken voor een nieuwe cao Rijk.
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